
INTERVIU FET A JORDI FERRÚS 1 BATISTE, GUANYADOR 
DEL PREMI, LA MATEIXA NIT DEL SOPAR LITERARI 

P. - Bé, tenim amb nosaltres Jordi Ferrús, que és el guanyador 
del Ier. Premi d'Assaig «Artur Bladé i Desumvila~. El titol de la teva 
obra és una mica complicat, ens el pots dir tu mateix? 

R. -- Sí. El titol és el següent: <La casa pagesa asconenca, 1940- 
1970. Descripció etnografica, analisi antropológica». 

P. - Abans de parlar del que és I'obra, voldria que parléssim del 
que ha estat aquest sopar literari. Quina impressió t'ha causat a tu? 

R. - M'he quedat molt sorpres de la gran acollida que ha tingut 
i de la massiva assistencia de gent: més de dues-centes cinquanta per- 
sones ... No em perisava que hi arrihés a acudir tanta gent. També he 
quedat sorpres de I'assist~ncia de grans personalitats, tant polítics, com 
literats i inteHectuals catalans que han vingut, Estic f o r ~ a  content pel 
ressd que ha tingut aquest sopar i l'exit d'aquesta nit amb tanta as- 
sistencia de gent. 

P. - Tu creus que és positiu de cara al premi que hagi estat atorgat 
a una persona de la comarca? 

R. - Sincerament, crec que ja que hem fundat el Centre d'Estudis 
a la Comarca. i que la majar part de les obres que s'han presentat al 
premi corresponen a autors nadius de la comarca de la Ribera, crec 
que és absolutament positiu el fet que el premi hagi restat a la comarca, 
la qual cosa demostra que el nivel1 de les obres presentades pels de la 
comarca era més elevat que el de les de fora. En aquest cas, he tingut 
el gran honor que em toqués a mi, i per cert, estic molt content, per- 
que cent mil pessetes, doncs, sempre van bé a un futur intel.lectual en 
atur com és el meu cas. 



P. - Creus que el Centre d'Estudis. el qual ha adjudicat el premi 
Bladé i Desumvila, ja és una realitat feta o és ara el moment en que 
cal comencar a treballar? 

R. - En el futur. veurem si i'acte literari d'avui serveix quan 
el Centre dSEstudis publiqui les obres i la revista que pensa pu- 
blicar i la gent s'hi interessi, ho llegeixi i faci a la vegada les seves 
propies aportacions. Crec que avui és «la liuia de sortida», com dirien 
els esportistes, i que ens cal treballar forca per arribar alla on volem 
arribar: que tothom conegui la Ribera, tant els de dintre com els de fora 
en totes les seves formes presents i passades, i que coneixent-la, I'arri- 
bem a estimar. 

P. - Solament dir des de la nostra condició de membres del Centre 
d'Estudis, des de la nostra condició de riberencs, felicitar molt efusi- 
vament el nostre amic Jordi Ferrús per I'assoliment del Ier. Premi d'As- 
saig «Artur Bladé i Desumvila>. 

R. -,Moltes gracies, i sobretot, gracies a vosaltres que des dels 
mitjans de comunicació feu possible la difusió de la cultura. Voldria 
agrair, ara que puc, I'assisténcia de tata la gent al sopar literari, la de 
les grans personalitats politiques i literaries. i la molestia deIs membres 
del jurat per assumir aquesta responsabilitat. Moltes gracies a tothom. 


